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Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z trwającym procesem restrukturyzacji sektora energetycznego proszę o 
informację, jakie są plany rządu wobec ENERGA Elektrownie Ostrołęka SA, a także innych 
spółek z Grupy ORLEN-ENERGA (ENERGA Ciepło Ostrołęka, Kalisz), w tym w szczególności: 

1. Jakie decyzje podjął (lub zamierza podjąć) rząd wobec ENERGA Elektrownie Ostrołęka 
SA, a także innych spółek z Grupy ORLEN-ENERGA (ENERGA Ciepło Ostrołęka, Kalisz)? 
Czy przedsiębiorstwa te nadal będą pracować na paliwie węglowym, czy przewiduje 
się przejście (jak w przypadku PGNiG Termika SA) na paliwo gazowe? Jeśli tak, to na 
jakim etapie jest ten proces? 

2. W związku z powyższym czy rząd przewiduje wniesienie powyższych spółek do 
tworzonej Narodowej Agencji Bezpieczeństwa Energetycznego, czy pozostawienie ich 
w strukturach Grupy ORLEN-ENERGA celem restrukturyzacji prowadzącej do zmiany 
rodzaju paliwa?  

3. W przypadku pozytywnej odpowiedzi na pytanie 2 czy rząd przygotował wspólne 
założenia do porozumień zawieranych ze związkami zawodowymi na okoliczność 
przejścia pracowników do nowego pracodawcy? Jak wg MAP ma wyglądać 
zabezpieczenie dotychczasowych praw pracowniczych wynikających z zakładowych 
źródeł prawa pracy u nowego pracodawcy?  

Z poważaniem 
Dariusz Wieczorek  

 


